
 
 

Styrelsemöte Fjärdhundra sportklubb 

Datum: 2019.06.09 

Plats: Mellevi 

Tid: 19:00 

Närvarande: Martin Lindbom, Miguel Riera, Sara Svadling, Monica Enqvist, Maria Hägglöf, Robert 

Schyman, Johan Engwall 
 

§1. Mötet öppnas 

Ordförandena Martin Lindbom hälsar alla välkomna och förklarar härmed mötet för öppnat. 
 

§2. Godkännande av dagordningen 

Samtliga, närvarande, styrelsemedlemmar har tagit del av dagordningen och godkänt den. 
 

§3. Godkännande av föregående protokoll 

Styrelsen godkänner det föregående protokollet, att dess innehåll är korrekt med vad som beslutats 

under föregående mötet. 
 

§4. Ekonomi 

April +4.810 kr 

På bank: 484.910 kr 

 

Maj +39.786 kr 

På Bank 524.697,12 kr 

 
§5. Ordförande har ordet 

Martin 

- 2 st. toaletter är bytta i omklädningsrummen. 

-Bredband finns numera på Mellevi. 

-Klubbdagarna på Sportringen visade sig populära och det har beställts kläder för 25.000 kr. 

-Vi har sökt bidrag för sommarlovsaktivitet, "Racket torsdag" 7 tillfällen med två pass per dag kl 12-16 

och 18-21. Aktiviteten drar igång 27 Juni. 

-Innebandyn och fotbollens 10-11or får nya matchställ, med sponsring från LB Olsson och ICA Maxi. 

-5 stipendium om 300 kr st är införskaffade från Sportringen till engagerade unga inom klubben som går 

ut 9:an. 

-8 st. låsbara skåp är ordnade till sporthallens bollrum. 

-Kiosken i sporthallen kommer att få kortlås till hösten 
 

Enrico 

-Arbetet med diplomerad förening har resulterat i att FSK ligger i framkanten inom Uppland med 

arbetet. 

-Årets fotbollsskola kommer ha ett deltagande på 56 deltagare. 

-Skolan har visat intresse för FSK och vill anordna ett möte för att kunna bedriva framtida samarbeten. 

-Målningen av Mellevi har avstannat, ingen nappade på att hjälpa till och vi får se hur det ser ut framåt 

sommaren. 

-Bidraget FSK sökt för aktivitetsdagen har gått igenom och aktiviteten blir av. 

-Den inbokade fotbollstrollaren av avbokat sitt besök hos oss och vi ska se om vi kan få till någon annan 



 
 

rolig aktivitet istället. 

-I Augusti kommer vi att ha en fotbollsturnering med brännboll och 5-kamp, det planerade datumet är 

10/8. 

-Mycket av Enricos arbete har lagts ner på fotbollen för att få allting att fungera med domare och 

matchtider. 

 
§6. Rapport från sektionerna 

Fotboll 

Se §5, Enrico 

 
Handboll 

Ej rapporterat 

 
Innebandy 

-09:orna kommer att spela seriespel till hösten istället för poolspel som tidigare. 

-10:orna kommer att spela poolspelet i knatteligan. 

-09,10,11:orna kommer att låna ut spelare mellan åldrarna för att fylla upp lagen inför kommande höst. 

-Innebandyledarna önskar att få nya ledarställ, ett beslut fattas att ge ledarna nya ledarställ. 

 
Skidor/friskvård 

-inget att rapportera 

 
Festkommittén 

-Valborgsbrasan är nu uppeldad och resterna ska tas omhand. 

-Midsommarkubben 

Vi kommer att ordna ett vandringspris till midsommarkubben samt jaga lite sponsorer. 

Inför turneringen behövs 6st planer och färg kommer att köpas ut för att kunna krita planerna. 

Sparbanken har blivit tillfrågade som sponsorer. 

 
§7. Föranmälda frågor 

Taxor 

Kommunen har dragit tillbaka sin höjning av taxorna för hallhyrorna. 
 

Stödmedlem 

Vi skulle behöva värva fler stödmedlemmar, som stödmedlem skulle vi kunna erbjuda att sätta upp ex en 

sticker på bakrutan av bilen. Miguel tar på sig ansvaret att kolla upp möjligheten för att genomföra detta. 
 

Gruppledarmiddag 

Sommarlovsaktivitet, Racket torsdag. Arrangera en middag för de som tagit ett större ansvar under 

Racket torsdagen. 

 

 
 

 

 
§8. Övrigt



Stödprodukter 

Kolla över sortimentet av städ produkter till Mellevi. Maria Hägglöf, Monica Enqvist och Johanna Hjelm 

har ansvaret. 

 
§9. Nästa möte 

Datum: 2019.09.08 

Tid: 19:00 

Plats: Mellevi 
 

§10. Mötet avslutas 

Ordförande förklarar härmed mötet för avslutat 


